
 

 

STYRETS BERETNING 2021-23                        

 

VISJON, HOVEDMÅL OG VERDIER 
 

Skiforbundets og skikretsens visjon er: ‘Mange, gode og glade skiløpere’ 
 

Skikretsen vil arbeide for at alle gis mulighet til å utøve skiidretten ut fra egne ønsker og behov. All 

skiaktivitet skal bygge på grunnverdiene glede, fellesskap, helse og ærlighet. Alle bakker og løyper skal 

være tilgjengelig for alle som ønsker å bruke ski, uavhengig av ferdighetsnivå og funksjonsevne.  
 

Skikretsens hovedarbeidsoppgaver er nedfelt i Lover og bestemmelser for Oppland Skikrets og 

skikretsen organiserer sitt arbeid etter Handlingsplan og budsjett som vedtas på skikretsens ting. 

Handlingsplanen konkretiseres i årlige tiltaksplaner for grenkomiteene, samt i vedtak som fattes av 

styret og følges opp av styre, grenkomiteer og administrasjon.  

 

_____________________________________________________ 

 
 

Også denne tingperioden har vært preget av koronapandemien. Første del av sesongen 2021-22 var 

preget av flere avlysninger pga. koronarestriksjoner, mens vi i sesongen 2022-23 har sett 

ettervirkningene av pandemien, bl.a. med generell lavere deltakelse på arrangement utenfor egen 

klubb. Dette har hatt konsekvenser for både aktivitetsnivå, konkurransesesong og generell aktivitet i 

skikretsen. 

 

 

ORGANISASJON 
 

Oppland Skikrets består pr. 1.mai 2023 av 91 aktive klubber. 
 

Pr. 31.12.2021 hadde skikretsen 9.490 aktive medlemmer, med dette er vi den fjerde største skikretsen 

i landet. Medlemstallet i tingperioden har vært noe nedadgående, med en liten nedgang sammenlignet 

med forrige tingperiode (10.006 medlemmer pr. 31.12.2019)  
 

Det er samme trend i alle kretser, Skiforbundet har hatt en samlet nedgang i samme periode på 

22.299 medlemmer. Årsaksbildet er sammensatt, bl.a. overgang til digitale medlemsregistre og 

opprydding i medlemstall, dårlige snøvintre, konkurranse fra andre idretter, og ikke minst 

pandemien. 
 

Tallene pr. 31.12.22 vil ikke være klare før juni 2023. Men det kan se ut som om vi har stanset frafallet 

og lander på omtrent samme medlemstall som pr. 31.12.21, ca. 9.500 medlemmer. 

 

 

 

 



 
 

Skikretsen har i tingperioden hatt følgende tillitsvalgte: 

 

STYRET 

• Kjetil Dahlen   Søre Ål IL  Leder 

• Ine Wigernæs   Øystre Slidre IL  Nestleder 

• Anne Karen Olsen  Svea Skilag  Styremedlem 

• Sigrid Snuggerud  Gjøvik SK  Styremedlem 

• Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF  Styremedlem 

• May Kristin Lønseth  Lensbygda SK  Styremedlem 

• Jørn Tore Linberg  Lillehammer SK Styremedlem 

• Torger Fenstad   Gausdal Skilag  Styremedlem 

• Espen Moltubakk  Lillehammer SK Varamedlem 

• Lillann Gulbrandsen  Gran IL   Varamedlem 

 

 

GRENKOMITEER 

 

Langrenn 

• Leder   Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF 

• Nestleder  Ragnhild Soleng  Vind IL 

• Medlem  Robert Granseth  Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Lillann Gulbrandsen  Gran IL 

• Medlem  Håvard Nyhagen  Rogne IL 

• Medlem   Gunnar Vestad   Vågå IL 

 

Alpint 

• Leder   Jørn Tore Linberg  Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Jo Mork   Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Sondre Landmark  Gjøvik Skiklubb 

• Medlem  Amund Gråberg  ØTI Hafjell Alpint 

• Medlem  Jo Kjetil Sæther   Peer Gynt Alpinklubb  

• Medlem telemark Anne Cathrine Heggheim Kolbu KK 

 

Hopp og kombinert 

• Leder    May Kristin Lønseth  Lensbygda Sportsklubb 

• Nestleder  Svein Jetlund   Sør-Fron IL   

• Medlem  Stian Karlsen    Søre Ål IL    

• Medlem  Stig Ottesen   Gausdal Skilag 

• Medlem  Kai Tangen Lunheim  Øyer-Tretten IF 

• Leder dommerutvalg Kolbjørn Asphaug  Vind IL 

 
Freestyle 

• Leder   Torger Fenstad   Gausdal Skilag 

• Medlem  Nina Mariplass   Dombås IL 

• Medlem  Caroline Bræin Klette  Lillehammer Skiklub 

  

 

 

 



 
 

 

 

VALGKOMITÉ 

• Leder   Ole Kristian Kirkerud  Lillehammer Skiklub  

• Medlem  Pernilla Egedius  Vind IL 

• Medlem  Mette Gaarder   Raufoss IL Hopp 

• Varamedlem  Astrid Nyquist   Øystre Slidre IL 

 
ANLEGGSUTVALG 

• Leder   Sigrid Snuggerud  Gjøvik Skiklubb 

• Medlem  Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF  

• Medlem   Torger Fenstad    Gausdal Skilag 

 
KONTROLLUTVALG 
 

• Medlem  Olav Olstad   Vestringen IL 

• Medlem  Tor Ødegaard   Nordre Land IL 

• Varamedlem  Marit Stensvold Berntsen Nordre Land IL 

• Varamedlem  Jan Arild Berg   Etnedal Skilag 

 

 
ANDRE TILLITSVERV   
 

• Erik Røste, Vind IL    NSF Skipresident 2012 – 2022 

• Sigrid Snuggerud, Gjøvik SK   NSF Skistyremedlem 2021 - dd 

• Jørn Olav Bekkelund, Søre ÅL IL  NSF Ankeutvalg, 2019 – dd 
 

• Linda Svendsrud, Gausdal Skilag  Medlem NSF Kombinertkomité 2016-dd 

• Per Morten Nyeng, Ringebu-Fåvang SK  Medlem NSF Langrennskomité 2018-dd 

• Kristian Brenden, Tormod Skilag  Medlem NSF Hoppkomité 2020 – dd 

• Johanne Killi, Dombås IL    Medlem NSF Freeskikomité 2021 - dd 
 

• Torger Fenstad, Gausdal Skilag   Styreleder Hafjell Freepark AS 2017 – dd 

    

 

 

REPRESENTASJON  
 

 

Skikretsen har vært representert på alle kretsledermøter i perioden. Noen få møter har blitt 

gjennomført fysisk, de fleste digitalt via Teams. 

 
 

Skitinget 2020 ble utsatt til 2021 pga. korona, og ble arrangert digitalt lørdag 12. juni 2021. 

Skitinget 2022 ble arrangert i Molde, med en stor delegasjon fra Oppland Skikrets. 
 

Skikretsen har i tillegg vært representert på inviterte arrangementer både på fylkes- og kommunalt 

nivå. 

 

 

 

 

 



 
 

STYRETS ARBEID 
Det er avholdt 12 styremøter i perioden og 125 saker er behandlet. Styremøtene avholdes normalt på 

Idrettens Hus på Lillehammer. I tillegg ble det gjennomført styre- og komiteseminar for alle 

tillitsvalgte på Woods Hotell, Brumunddal, 10-11. september 2021, sammen med Hedmark Skikrets. 
 

Det har vært gjennomført vår- og høstmøter i alle grener. 
 

OSK har i hele tingperioden hatt samarbeid med Hedmark Skikrets både på komité- og administrativt 

nivå. Dette skaper grunnlag for videre samarbeid og en god felles utvikling på sikt. Det er ikke aktuelt 

å slå sammen de to skikretsene før Norges Skiforbund tar stilling til regionalisering.  
 

Forholdet til Norges Skiforbund er godt. 

 

Handlingsplan 2021– 2023 

… har vært grunnlaget og retningsgivende for vårt arbeid i styret, grener og administrasjon. Den 

består av noen overordnede mål på de ulike områdene. Med bakgrunn i denne har hver grenkomité 

blitt utfordret til å lage 3-4 konkrete, nyskapende tiltak knyttet til mål i handlingsplanen.  
 

Handlingsplanen har vært gjennomgående tema på styremøtene for å ha fokus på målsettingene og 

tiltak knyttet til disse. Som beretningene i de ulike grenene viser, er mye av Handlingsplan 2021-2023 

iverksatt. Styret mener at planen har vært et godt styringsdokument og at flere av målsettingene og 

tiltakene er knyttet til langvarige prosesser som også vil fortsette inn i ny tingperiode.  
 

 

ADMINISTRASJON 

Oppland Skikrets har sin hovedadministrasjon på Idrettens Hus på Lillehammer, i kontorfellesskap 

med bl.a. Innlandet Idrettskrets, Håndball Region Innlandet, Olympiatoppen Innlandet og andre 

ansatte i Norges Skiforbund.  
 

Kretsens administrasjon har bestått av en administrasjonssjef i 100% stilling, samt skiklubbutvikler 

Marianne Myklebust. 
 

• Administrasjonssjef Ellie Lein har vært ansatt i 100% stilling i hele tingperioden 

• Skiklubbutvikler Marianne Myklebust har vært ansatt i 50% stilling 15.08.21 – dd 

 

Adm.sjef er formelt ansatt og lønnet av Skiforbundet.  
  

Skiklubbutvikler var formelt ansatt i og lønnet av Oppland Skikrets t.o.m. 30.06.22 

F.o.m. 01.07.22 er hun formelt ansatt i Skiforbundet, som en del av skiklubbutviklerprosjektet, som 

ble vedtatt på Skitinget 2021. Men skikretsen dekker fortsatt lønnskostnadene hennes, som et bidrag 

for å få skiklubbutviklerprosjektet opp å stå. 

 

 

ØKONOMI 

Oppland Skikrets har en god, solid økonomi. Forutsetningen om fortsatt drift er til stede. 

Årsregnskapet er satt opp under denne forutsetningen.  
 

• Resultat 2021, årsresultat kr. 253.623 (overskudd). Totale inntekter kr. 2.045.893 

• Resultat 2022, årsresultat kr. 229.596 (underskudd). Totale inntekter kr. 3.395.511. 
 

Begge årene har det blitt budsjettert med underskudd, i tråd med Skikretstingvedtak.  

Den lave inntekten og overskuddet i 2021 skyldes primært mindre aktivitet sesongen 2021-22 pga. 

pandemien. 
 

I tillegg fører skikretsen f.o.m. 2021 regnskapet for Team Elon Innlandet, som ligger innbakt i det 

årsregnskapet som legges fram for skikretstinget. 



 
 

I 2022 fikk vi også overført EK-midler fra Oppland Skidommerlaug, som ble nedlagt. Disse midlene er 

øremerket bruk til hoppsporten. 
 

Se egen tingsak om Økonomi for flere regnskapsdetaljer. 
 

 

 Pr. 31.12.20 Res 2021 Pr. 31.12.21 Res 2022 Pr. 31.12.22 

Styre/admin 3 154 046 -25 366 3 128 680 -151 978 2 976 702 

Alpint 13 246 69 479 82 725 -10 705 72 019 

Hopp/kombinert 138 205 51 016 189 221 16 061 205 282 

Langrenn 323 730 111 144 434 874 -35 090 399 784 

Freestyle 180 062 62 611 242 673 -21 594 221 078 

Telemark 287 604 -15 261 272 343 -26 289 246 054 

Team Lillehammer UNG 55 334   55 334   55 334 

OSK alle grener 4 242 227 253 623 4 405 849 -229 596 4 176 254 

Team Elon Innlandet (f.o.m. 2021) .(449 015) 191 753 640 767 -207 085 433 682 

Skidommerlauget (f.o.m. 2022)         66 108 

Totalt OSK 4 242 227 445 375 5 046 616 -436 681 4 766 044 
 

Styret har fortsatt stor oppmerksomhet på økonomirutiner og transparens i hele kretsens økonomi. 

Dette har gitt en god oversikt og en meget sunn og oversiktlig økonomistyring. Det er etablert gode 

rutiner, og alle grener og styret har fått den bistanden de trenger.  

 
ANLEGG  
Skikretsen har fortsatt stor oppmerksomhet på anlegg, og det jobbes godt med utvikling og etablering 

av anlegg i alle deler av kretsen. 
 

Skikretsen har en anleggsplan som ble godkjent på Skikretstinget i 2013. En revidert versjon av denne 

ble godkjent på Skikretstinget 2019. Anleggskomiteen har vært ledet av Sigrid Snuggerud. 
 

Skikretsen er fremdeles deleier i Hafjell Freeepark AS sammen med Øyer kommune og Hafjell Alpint 

AS. Torger Fenstad ble valgt inn som styreleder i selskapet etter Fred Arne Hessen i 2017. 

Foranledningen for anlegget og selskapet var YOG2016.  
 
ARRANGEMENT   
OSK har gode arrangører i alle grener og det arrangeres små og store renn i alle grener. 

Av større arrangement i Oppland i perioden 2021-2023 kan nevnes: 
 

• 2021-22:  NM del 2 langrenn, Lygna 

   NM kombinert, Midtstua og Beitostølen 

  NM fart Junior I alpint, Hafjell     

Hovedlandsrennet Freeski, Skeikampen 
 

• 2022-23:  NM del 1 langrenn, Vind  

   NM stor bakke kvinner, Lillehammer 

            NM fart Junior I alpint, Hafjell  

Hovedlandsrennet Freeski, Skeikampen 
   

• Årlig:  WC nordiske grener, Lillehammer 

WC super-G og utfor, Kvitfjell 

Fartsuke alpint, Hafjell 

Raw Air, den norske hoppuka, kvalifisering og renn i Lysgårdsbakken (avlyst 2021) 

 

For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  



 
 

SPORTSLIG AKTIVITET  
 

Breddeidrett 
Skikretsens viktigste rolle er å tilrettelegge for god breddeaktivitet i klubbene, i tillegg til å arrangere 

samlinger på tvers av klubber. OSK har i perioden gjennomført både grenvise samlinger og samlinger 

på tvers av grener. Aktiviteten i 2021-22 ble redusert pga. pandemien, men det er gledelig å se at vi 

har fått gjennomført mye god aktivitet i alle grener i 2022-23. 
 

OSK tilbyr også rekrutteringstiltak gjennom bl.a. inspirasjonsbesøk i klubb og utdanning av 

trenere/aktivitetsledere. Det har vært gjennomført flere trenerkurs de siste årene, og det er lagt et 

godt grunnlag ute i distriktene med mange nye utdannede trenere. Se Kompetanse under. 
 

OSK har prioritert «oppsøkende virksomhet» de siste årene. Vår egen skiklubbutvikler har bidratt til å 

gjennomføre flere gode utviklingsprosjekt i klubbene, se flere detaljer i eget kapittel for 

skiklubbutvikleren senere i beretningen. 

 

Toppidrett  
Det «gror godt» i toppidretten i Oppland! Både langrenn, alpint, hopp, freeski og telemark har hatt 

utøvere på nasjonale lag, og det er i denne perioden tatt medaljer av opplandsutøvere både i VM og i 

verdenscuper. Dette gjelder både for juniorer og seniorer i kretsen. Suksessen som våre 

toppidrettsutøvere har, er en viktig inspirasjonskilde for bredden og for å skape ny rekruttering.   

 

Paraidrett  
Skikretsen samarbeider med Skiforbundet, Hedmark Skikrets, idrettskretsens parakonsulent og til 

dels også Olympiatoppen Innlandet om paraaktiviteten i kretsen. Vi har også utøvere som markerer 

seg nasjonalt. Det har dessverre vært liten aktivitet innen breddeidretten for para i inneværende 

periode. 

 

 

KOMMUNIKASJONSARBEID 
Handlingsplanen retter søkelyset mot informasjon og samfunnskontakt og har definerte mål og tiltak 

for kontinuerlig forbedring av dette området. 
 

Daglig kommunikasjon og informasjonsdeling til klubbene skjer i hovedsak gjennom digitale kanaler. 

Facebook-siden til OSK har drøyt 3.500 følgere og er en godt brukt og levende kommunikasjonskanal. 

I tillegg har de ulike grenene egne grupper og kanaler til direkte rettet mot ulike brukergrupper, dette 

fungerer også meget bra. 
 

Kretskontoret oppsøkes av medlemmer og klubber i stor utstrekning pr. e-post og telefon. 

Skikretsen sørger også for klubb- og medlemskontakt gjennom høst- og vårmøter, der alle som driver 

skiidrett er velkomne. 
 

 

 

KOMPETANSEUTVIKLING 

Skikretsen har arrangert trenerkurs i langrenn og alpint, sikringskurs trampoline i freestyle, TD-kurs i 

langrenn og alpint og dommerkurs hopp/kombinert. Det har vært god interesse for kurs i perioden og 

mange nye trenere er utdannet.  
 

For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  
 

 



 
 

 

 

SKIKRETSENS SKIKLUBBTUTVIKLER 

I denne tingperioden har vi hatt kontinuitet i Skiklubbutviklerrollen gjennom Marianne Myklebust, 

ansatt i 50% stilling. Dette har bidratt til å styrke vårt engasjement ut til klubbene, som har vært et 

prioritert tiltak for skikretsen, etter ønske fra klubbene. 
 

Marianne ble ansatt i 50% stilling som skiklubbutvikler i Oppland Skikrets 15.08.21. Hun etterfulgte 

Silje Knox. 
 

Skikretstinget 2021 vedtok en ny prosjektperiode for skikretsens skiklubbutvikler for perioden 2021-

25. Samtidig ble det informert om Skiforbundets skiklubbutviklerprosjekt, som skulle fremmes som 

egen sak på Skitinget 2021. 

 
Status Skiforbundets skiklubbutviklerprosjektet 

Skiklubbutviklerprosjektet, et 3-årig prosjekt med totalt 5 årsverk skiklubbutviklere, ble vedtatt. I 

etterkant har det vært jobbet med både innhold og rammer for prosjekt, og det er pr. april 2023 ansatt 

12 skiklubbutviklere i Skiforbundet, dvs. alle kretser har en skiklubbutvikler. For å finansiere dette har 

de 6 største kretsene gått med på å fullfinansiere sine skiklubbutviklere i en oppstartsperiode, 

deriblant Oppland. Dvs. at Skiforbundet har overtatt det formelle arbeidsgiver- ansvaret for vår 

skiklubbutvikler Marianne Myklebust (50% stilling), men skikretsen dekker fortsatt lønn, 

arbeidsgiveravgift og sosiale kostnader. Driftskostnader deles mellom forbund og skikrets. 

Skiklubbutvikleren rapporterer til både Skiforbundet og skikretsstyret. 

 
Gjennomførte aktiviteter 2021-23 

Det har vært gjennomført flere prosjekt i regi av skiklubbutvikler Marianne den siste tingperioden. 

 

Anleggsrådgivning 

Befaring av anlegg med påfølgende tegning av skisser til skileik- og crosstraseer, bl.a Mån Idrettspark, 

Lygna, Karidalen, Gålå, Birkebeineren Skistadion, Øyer, Harestua, Biri,  

 

Inspirasjonsbesøk klubber 

… bla. ifbm. utstyrspakkeprosjektet: Lensbygda SK, Øyer-Tretten IF, Gjøvik SK (både alpint og 

langrenn), Dombås IL, Søre Ål/Roterud IL/Lillehammer SK, Kvam IL, Vingrom IL, Kolbu KK, Torpa 

Ski, Skrautvål IL, Øyer-Tretten IF og Gålå (Sør-Fron IL, Tormod Skilag og Ringebu-Fåvang SK) 

 
Inspirasjonsbesøk skoler 

Øyer kulturskole/Solvang skole og Søre Ål skole 

 
Samlinger 

Har deltatt som trener/inspiratør på Xtrem Spræk 2022 og 2023, og 2 barmarksamlinger alpint 

 
Trener 1-kurs 

.. på Lygna, Snertingdal/Torpa og Gålå. 

For å avlaste Marianne, har vi i 2022/23 engasjert Sebastian Aagnes og Katrine Horsberg Lange til å 

holde trenerkurs. De har holdt hvert sitt Trener 1-kurs, på hhv. Lygna og Lillehammer. 

 
 



 
 

Åpen Stadion/Skisprell 

Marianne hjelper klubbene med å rigge skistadion til skileik og -moro. I tillegg sponser kretsen 

grillpølser til alle. Målet er å skape en hyggelig, sosial ettermiddag med mye spontan skiaktivitet. 
 

Vi kjørte en pilot i 2022, med svært vellykkede besøk på Skrautvål, Ringebu-Fåvang og Vind. 
 

I 2023 ble det arrangert til sammen 14 Skisprell: Tingelstad, Engesvea/Søre Ål, Gålå, Raufoss, 

Birkebeineren Skistadion, Hedalen, Karidalen/ØTS, Follebu, Søndre Land, Skrautvål, 

Fjerdumparken/Gausdal (freeski), Hafjell/Lillehammer SK, Myrskogen/Jevnaker og Lygna, Dombås 

ble avlyst pga. dårlig vær. Totalt har i underkant av 3000 personer vært til stede på disse skisprellene. 
 

Vi har allerede flere klubber som var for sent ute i år og dermed står på liste for Skisprell neste vinter. 

 

Skisprellhenger 

Skikretsen har investert i en kapellhenger med diverse utstyr, bl.a. orgeltramp, hopp, slalåmstaur og 

skileikutstyr. Hengeren kan lånes ut til klubber. 

 

Andre tiltak 

• Bygging av skileikanlegg ifbm. NM del 2 på Lygna mars 2022 og NM del 1 på Vind 2023 

• Oppfølging av Distansekortet 2022 

 

 

Oppsummering 

Prosjekt Utstyrspakker (oppstart 2020) inkl. inspirasjonskvelder ga oss en unik mulighet til å komme 

ut på klubbesøk og etablere kontakt direkte med grasrota i ski-Norge. Denne kontakten avdekket et 

behov for både trenerkurs og anleggswebinar, som igjen førte til flere anleggsbefaringer i alle regioner. 

Det siste store prosjektet, Åpen Stadion/Skisprell, har vært en suksess, som vil bli videreført i 2024. Vi 

opplever i stadig større grad at klubber nå tar kontakt med oss, både mht. anleggsbefaringer, 

trenerkurs og inspirasjonskvelder. 
 

Skiklubbutvikleren er grenuavhengig og ønsker samarbeid med alle grener – og på tvert av grener. 

 

 

 

 

KONKLUSJON 
Oppland Skikrets består av 91 aktive klubber/lag og er en viktig bidragsyter til gode lokalsamfunn og 

sunn verdiskapning. Styret er stolt av arbeidet og den innsatsen som legges ned i klubbene, de er 

fundamentet for utviklingen av skisporten i kretsen. Særlig i årene med pandemi har klubbene på en 

imponerende måte klart å skape mye og god aktivitet. Skikretsen har prioritert sin rolle som 

bidragsyter og støttespiller og har økt ressursbruken på dette de siste årene, bl.a. gjennom 

skiklubbutvikleren. 
 

Skikretsen ønsker et tett og godt samarbeid videre – både med enkeltmedlemmer, klubbmiljøer og 

regioner. Skiidretten i Oppland har et godt grunnlag for positiv utvikling fremover.  

 


